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CONSELL MUNICIPAL DE L'ESPORT 2019-2023 SESSIÓ 24112022

PRESENCIAL

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE
L’ESPORT DE SITGES

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ:
Núm.: 8
Data:  24 de novembre de 2022
Hora: 18,30 hores
Lloc: Masia Can Milà (Oficina Turisme).

HI ASSISTEIXEN:

Vicepresident:

 Senyor Jaume Monasterio i Miró, regidor de Serveis Urbans, Mobilitat i
Esports.

Vocals:

 Senyor Rafel Font i Buixens, representant de Junts per Sitges.
 Senyor Ignacio Rubí Gonzalez, representant de Nou Horitzó.
 Sergio  Bermúdez  Molero,  representant  de  l’Associació  Cultural  i

Esportiva de Futbol Gaèlic de Sitges.
 Senyor Joan Josep Tutusaus Martí, representant del centre Excursionista

de Sitges.
 Senyor José Antonio Velasco, representan del Club Bàsquet Sitges. 
 Senyor Isidre Artur Gómez Botas, representant del Club de Futbol Blanca Subur.
 Senyor Benjamín Diz Rodriguez, representan del Club de Mar de Sitges.
 Senyor  Rafael  Alcázar  Alquézar,  representant  Club  Esportiu  Sitgetà

Basquetbol.
 Senyora Susana Ibáñez, representant del Club Nàutic Garraf.
 Senyor Alejandro Aquiles Villarreal, representant dl Rugby Club Sitges.
 Senyor  Jaume  Pujol  Batlle,  representant  de  l’Escola  Nàutica  Nootka

Kayak.

Excusen l’assistència:

 Senyora Aurora Carbonell Abella, alcaldessa de Sitges.
 Senyor David Martínez Lluís, regidor d’Educació, de Tradicions i Festes.
 Senyor Guillem Escolà, regidor de 
 Senyor  Guillém  Pujadas,  representat  de  l’Agrupació  Esportiva  Les

Botigues de Sitges.
 Senyor Tomás González Bollarín, representant del Club de Golf Terramar.
 Senyor Iván Garcia Trujillo, representant del Club Nàutic Sitges.
 Senyor Josep Mª Roca i Carbonell, representant del Club Nàutic Garraf.
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 Senyor Pau Simó Tarroch, representant del Club Bàsquet Sitges.
 Senyor Jose Castillo Clavero, representant del Club Windsurfing Sitges.

Secretari i assessor: 

 Senyor Fermín Sánchez Ferrer, Cap del Departament d’Esports, Director
de l’Àrea de Serveis a les Persones, en funcions.

Personal del Departament d’Esports:

 Senyora Eva Fons i Vidal, tècnica del Departament d’Esports.

Ponent extern:

 Senyora Judith Solanas Sánchez, investigadora predoctoral de diversitat
sexual en l'esport  a l'Institut  Nacional  d'Educació Física de Catalunya
(INEFC). 

ORDRE DEL DIA:

1. Lectura i aprovació, si s’escau de l’acta anterior.
2. Ponència i debat participatiu: “Les violències sexuals en l’àmbit de l’esport” a 

càrrec de Judith Solanas Sánchez, investigadora predoctoral de diversitat 
sexual en l'esport a l'Institut Nacional d'Educació Física de Catalunya (INEFC).

3. Procediment de justificació de subvencions de “Projectes i activitats esportives”
per l’any 2022.

4. Valoració de la Setmana de l’Esport 2022.
5. Calendari de sessions ordinàries per l’any 2023.
6. Precs i preguntes:

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ:

A les 18:35 hores inicia la sessió el vicepresident, actuant com a president, del
Consell Municipal de l’Esport de Sitges, el senyor Jaume Monasterio, i dona la
benvinguda als assistents. 

Excusa a l’Alcaldessa de Sitges i agraeix l’assistència a les persones que han
vingut al Consell, al mateix temps que comenta la importància de la realització
del Consell Municipal de l’Esport com a lloc de debat i coneixement adreçat a
les entitats esportives i a col·lectius diversos implicats en el món de l’esport.

El senyor Monasterio presenta a la senyora Judith Solanas Sánchez, com a
investigadora predoctoral  de diversitat  sexual  en l'esport  a l'Institut  Nacional
d'Educació  Física  de  Catalunya  (INEFC).  membre  de  la  xarxa
LGTBIQ+Educació Física i Esport, professora de sociologia de l'esport a la EU
Business School Barcelona i del Màster en Turisme LGBT al Centre Universitari
de Turisme, Hoteleria i Gastronomia de Barcelona (CETT-UB). 
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A continuació li cedeix la paraula per presentar la ponència i debat participatiu
sobre “Les violències sexuals en l’àmbit de l’Esport”.
S’obre  un  petit  torn  de  preguntes  i/o  comentaris  i  el  senyor  Jose  Antonio
Velasco,  representant  del  Club  Bàsquet  Sitges comenta  que  emfatitza  amb
molts aspectes que s’han exposat a la xerrada i afegeix i pregunta a la ponent
si podria fer aquesta ponència a l’staff tècnic de Club Bàsquet Sitges.
A aquesta pregunta també s’afegeix el senyor Alejandro Villarreal, representant
del Rugby Club Sitges i pregunta si la xerrada es podria adreçat conjuntament
tant a l’staff tècnic com als nens i nenes de l’entitat. 
Vista la demanda generada, el regidor d’Esports, Jaume Monasterio comenta
de poder fer aquesta xerrada un dia a convenir i adreçada a totes les entitats
que estiguin interessades. La senyora Solanas respon que per part d’ella no hi
haurà cap inconvenient.
Després de diverses consultes i preguntes formulades a la senyora Solanas,
generant un breu debat participatiu entre els membres del Consell, el senyor
Monasterio cedeix la paraula a la tècnica del Departament d’Esports, la senyora
Eva Fons, que exposa mitjançant diapositives el tercer punt de l’Ordre del dia,
relatiu  al  “Procediment  de  justificació  en  concurrència  competitiva  per  les
subvencions atorgades a l’any 2022”. Al final de l’exposició es presenten els
nous  formularis  i  es  formulen  algunes  preguntes  sobre  la  justificació  de
subvencions, i el senyor Monasterio, de nou insta a la les entitats que truquin
per qualsevol dubte al personal referent del Departament d’Esports.

Tot seguit, s’aborda el tercer punt de l’ordre del dia, sobre la valoració de la
Setmana de l’Esport  i  el  regidor d‘Esports  fa un balanç del  que ha estat la
Setmana i pregunta que han de ser les entitats les encarregades de proposar
model i  diversitat d’activitats ja que finalitat  de la Setmana de l’Esport és la
promoció i  difusió de les activitats  que duen a terme les entitats  esportives
locals.

Posteriorment es proposa el calendari  de sessions del Consell  Municipal de
l’Esport per l’any 2023 essent els següents dies:

 27 d’abril de 2023
 16 de novembre de 2023

I  finalment el  regidor d’Esports,  Jaume  Monasterio dona pas a l’apartat  de
precs i preguntes. 

El senyor Velasco pregunta en quina situació es troba la construcció del nou
pavelló. El senyor Monasterio, comenta que el procés segueix el procediment
que està estipulat i que es va a bon ritme d’execució.
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El senyor Velasco afegeix dient que no poden créixer com a club perquè no
tenen disponibilitat  d’horaris  i  que estan començant  a  dir  que no a que es
puguin inscriure nous joves al Club Bàsquet Sitges.

El senyor Rafael Alcazar s’afegeix a la pregunta i comenta que aquest és un
problema que es troben moltes de les entitats usuàries de les instal·lacions
esportives municipals i  que existeix  la problemàtica de compartir  instal·lació
amb altres entitats.

El  senyor Velasco comenta també per les condicions de com es troben les
instal·lacions  de  l’Escola  Miguel  Utrillo,  i  la  dificultat  d’entrenar  en  aquesta
instal·lació a l’aire lliure i tot el que comporta a nivell de climatologia.

El senyor Isidre Gómez pregunta en quina situació està la gespa del Camp de
Futbol  Nou  Pins  Vens  i  el  senyor  Fermin  Sánchez  comenta  que  tot  el
procediment segueix el procediment normal i que està previst que a principis
del 2023 es faci el canvi de gesta en aquesta instal·lació.

El  regidor d’Esports agraeix l’assistència dels membres del Consell.  Informa
que es farà arribar als membres l’acta, la documentació i presentació que s’han
utilitzat durant la sessió: 

 Power point  del  Consell  Municipal  de l’Esport,  de data 24 de novembre de
2022.

 Presentació “Les violències sexuals en l’àmbit de l’Esport”, de Judith Solanas
Sánchez.

 Documentació de la Setmana de l’Esport.

I essent les 20,35 hores, es dóna per finalitzat el Consell Municipal de l’Esport.

El Vicepresident El Secretari 
Jaume Monasterio i Miró  Fermín Sánchez Ferrer

Sitges, a data de la signatura electrònica.
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